
Zápis z porady vedení konané dne 22. 6. 2015 

Přítomni: Dostál, Šrubařová, Bartošek, Kohoutková, Matyska, Křenek, Rebok, Novotná 

Buršíková, Regner (od 11:30), Antol, Budík (do 12:10) 

Omluveni: Malinka 

1. Zprávy od ředitele 

– Proběhla schůzka rady pro rozvoj a výzkumné infrastruktury – radu nyní vedou 

prorektor Bareš, prorektor Dvořák a kvestor. Rada bude informována o všech 

projektech OP VVV a bude je „schvalovat“. Připravený formulář již explicitně počítá 

s tím, že součástí každého návrh ubude také stanovisko ÚVT k projektu (dopad na IT 

infrastrukturu). 

– Na úrovni vedoucích divizí je třeba sledovat, s kým případně projekty v tomto smyslu 

komunikují, ať pak za oficiální stanovisko není vydávána jen technická dohoda. 

– Poslední výzva z OP VaVpI bude využita pro Cetocoen.  

– CEITEC se zúčastní Národního programu udržitelnosti II, připravují podrobnější 

podklady, další jednání rady bude v pondělí 29.6.  

 

2. Projekt Uniweb  

– Antol přednesl prezentaci o současném stavu a budoucí vizi.  

– Aktuální pracovní představa předpokládá, že budoucí weby fakult a univerzitní web 

by měly navenek tvořit jeden celek, informace na nich musí být konzistentní. Dualita 

zůstane zachována ve smyslu, že každá fakulta bude mít svůj web, nikoli však 

samostatně dělaný, ale spojený proklikem a jednotnou grafikou s univerzitním webem. 

Fakultám samozřejmě zůstane nemalá míra autonomie doplnit si na web své vlastní 

informace, aktuality apod.  

– Návrh jednotné grafiky zatím schválen částečně, diskuse a schvalování budou 

pokračovat v září.  

 

3. Munipedie  

– Budík informoval o zahájení pilotního provozu, představil strukturu jednotlivého 

hesla. Pilotní provoz – má sloužit k získání zkušeností, sběru požadavků a představ.  

– Ředitel požádal Bartoška o uspořádání semináře pro ústav, kde bude prezentovat 

Munipedii a její záměr a kde proběhne diskuse o struktuře prezentace ÚVT 

v Munipedii. Termín navrhne Bartošek.  

– Kohoutková poděkovala Bartoškovi za soustavnou práci na této věci.  

 

4. Zprávy z divizí  

– Kohoutková 

o Výběrové řízení na Magion má být vypsáno co nejdřív. Proběhla schůzka škol, 

které používají Magion, v příštím roce chtějí usilovat o společný projekt 

CRP +13.  



o Na žádost kariérního centra vzniká web JobCheckin, který má sloužit firmám a 

studentům k vyhledávání vhodných pracovníků nebo pracovních příležitostí. 

Regner bude zajišťovat dohled.  

o Jeden z podaných projektů NAKI neuspěl z důvodu formálních nedostatků. 

o Focení nyní probíhá ve Scale. 

– Křenek 

o Fiše pro OP VVV jsou otevřeny k případným opravám. Za ÚVT potřeba 

konzultovat s Romanem Čermákem a děkanem FI.  

o Podpora IT na CEITECu se ocitla ve vážných problémech, v létě odcházejí 3 

klíčové osoby (včetně na naší straně). CEITEC předpokládá, že se o jejich 

zařízení bude bezplatně starat ÚVT. Péči o mimořádně nákladná zařízení (typu 

HSM, clustery, specializované počítače, …) není možné hradit z univerzitního 

příspěvku ústavu, ale musí být zajištěny jako součást prostředků pro provoz 

těchto investic. 

o Křenek připraví v tomto duchu dopis prof. Kočovi, pošle na schválení řediteli.  

– Regner 

o Podněty pro must week obdržel pouze od Kohoutkové a Reboka. 

o Probíhá intenzivní debata o e-learningu s FF.  

– Rebok 

o Telefonie – veškerý vyřazený hardware byl předán a odvezen. Vše funguje na 

nové ústředně, je připraven předávací protokol.  

o Investice na obnovu páteřní sítě – proběhla schůzka o podobě sálu v nové 

budově, plocha je dostačující.  

– Šrubařová 

o Do 24. června je potřeba poslat řediteli odměny ke schválení.  

o Proběhla kontrola ukládání přístupových údajů ke kritickým systémům do 

bezpečnostní schránky u operátorek. Šrubařová společně s Malinkou připraví 

návrh správného postupu. (kontrola 29. 6.)  

o Personalistika – resty v hodnocení zaměstnanců dodat Vojtové do pátku 26. 

června. Šrubařová pošle divizním přehled osob, u nichž chybí aktuální popis 

práce (kontrola 7. 9. 2015) 

 

5. Informace z projektové podpory  

– Byly vyhlášeny nové výzvy OP PIK Ministerstva průmyslu a obchodu (2. 6. 2015 

- 31. 8. 2015) z nichž jsou relevantní pro MU: „Partnerství znalostního transferu“ a 

„Spolupráce - klastry“. Více informací naleznete zde: 

o Program Partnerství znalostního transferu 

https://projekty.ics.muni.cz/wiki/uvt/doku.php?id=projektova_podpora:aktualit

y:mpo_2.6.2015 

o Program Spolupráce 

https://projekty.ics.muni.cz/wiki/uvt/doku.php?id=projektova_podpora:aktualit

y:mpo2_2.6.2015 

 

https://projekty.ics.muni.cz/wiki/uvt/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:mpo_2.6.2015
https://projekty.ics.muni.cz/wiki/uvt/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:mpo_2.6.2015
https://projekty.ics.muni.cz/wiki/uvt/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:mpo2_2.6.2015
https://projekty.ics.muni.cz/wiki/uvt/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:mpo2_2.6.2015


 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


